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ZAPISNIK 

SA 18. SJEDNICE VMO OREHOVICA 
 

18. sjednica VMO Orehovica održana je 11. studenog 2020. (srijeda) s početkom u 17:00 sati u 
prostorijama MO Orehovica,  Kalina 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
 

-  Ružica Balaban, predsjednica VMO 
-  Valentina Vlah, zamjenica predsjednice VMO 
-  Božo Pavlović, član VMO 
-  Saša Novalić, član VMO 
-  Hava Odobašić, tajnica MO na zamjeni 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

-  Dajna Jogan, članica VMO 
 

 
 

Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Orehovica, Ružica Balaban i predložila sljedeći: 
 
 

DNEVNI RED 
     

1 Pripreme za realizaciju programa „Doček Djeda Božićnjaka i čempresi za prvašiće“ 
2 II. Rebalans Financijskog plana za 2020.g. 
3 Usvajanje Programa rada za 2021.g. 
4 Usvajanje Financijskog plana za 2021.g. 
5 Razno  

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD1 
 
Predsjednica Vijeća MO, gđa. Balaban, obavijestila je prisutne o nadolazećem programu Vijeća 
„Doček Djeda božićnjaka i čempresi za prvašiće“. Tajnica MO upoznala je Vijeće sa proračunom  
za navedeni program.  
 
Zaključak: Vijeće MO donijelo je odluku  da će se program „Doček Djeda Božićnjaka i 
čempresi za prvašiće“ održati, ali zbog situacije s COVID-19 drugačije nego proteklih 



  

godina. Neće biti planirane predstave za djecu, ali će se djecu sa područja MO Orehovica 
ipak obradovati poklonom iznenađenja i slatkišima. Djeci koja pohađaju PŠ Orehovica 
poklone će podijeliti učiteljica, a po poklone za ostalu djecu će roditelji dolaziti u Mjesni 
odbor. VMO će naknadno odrediti dane kada roditelji mogu doći po poklone. 
Odlučeno je da roditelji svoju djecu mogu prijaviti tajnici MO telefonski, mailom ili osobno, 
počevši od 16. studenog do završno 30. studenog. 
 
 
AD2 
 
Prvim rebalansom Financijskog plana iz svibnja 2020., Vijeće MO odustalo je od programa „Dani 
mjesnog odbora“ i „Ekološka akcija“. Isto tako, odlučili su da će se programi „Birajmo najljepšu 
okućnicu“ te „Doček Djeda Božićnjaka i čempresi za prvašiće“ ipak održati.  
Program „Birajmo najljepšu okućnicu“ se uspješno, uz poštivanje epidemioloških mjera, održao u 
srpnju, a „Doček Djeda Božićnjaka i čempresi za prvašiće“ će se održati u prosincu. 
Drugim rebalansom Financijskog plana, zbog situacije sa COVID-19, odustalo se od predstave za 
djecu koja je bila planirana u programu „Doček Djeda Božićnjaka i čempresi za prvašiće“. Time se 
ukupna vrijednost Financijskog plana MO Orehovica za 2020. godinu, umanjila za dodatnih 
3.000,00 kn. 
 
Zaključak: Vijeće MO Orehovica jednoglasno je usvojilo je drugi rebalans Financijskog 
plana za 2020. godinu. 
 
 
AD3 
 
VMO Orehovica je, temeljem prijedloga programskih aktivnosti za 2021. godinu i mišljenja 
Povjerenstva za ocjenu programskih aktivnosti mjesnih odbora na području Grada Rijeke na iste, 
usvojilo je sljedeće programe: 

1 Dječja maškarana zabava – veljača 2021. 
2 Dan žena – ožujak 2021. 
3 Dani Mjesnog odbora – svibanj 2021. 
4 Birajmo najljepšu okućnicu – lipanj 2021. 
5 Ekološka akcija – rujan 2021. 
6 Doček Djeda Božićnjaka i čempresi za prvašiće – prosinac 2021. 

 
Zaključak: Vijeće MO Orehovica jednoglasno je usvojilo Program rada za 2021. godinu. 
 
 
AD4 
 
VMO Orehovica je temeljem usvojenog Programa rada predložilo i Financijski plan za 2021. 
godinu u visini od 31.300,00 kn: 

1 Dječja maškarana zabava – 2.500,00 kn 
2 Dan žena – 1.500,00 kn 
3 Dani Mjesnog odbora – 8.700,00 kn 
4 Birajmo najljepšu okućnicu – 3.500,00 kn 
5 Ekološka akcija – 3.650,00 kn 
6 Doček Djeda Božićnjaka i čempresi za prvašiće – 9.800,00 kn 
7 Redovna aktivnost Vijeća MO - 1.500,00 kn 
8 Računalne usluge Riznice - 150,00 kn 

 
Zaključak: Vijeće MO Orehovica jednoglasno je usvojilo Financijski plan za 2021. godinu. 
 
 
 



  

 
AD5 
 
Predsjednica VMO obavijestila je prisutne o žalbi mještanke Orehovice na dvije šahte u Grobničkoj 
cesti koje lupaju kad automobili prelaze preko njih te tako remete mir stanarima obližnjih kuća. 
 
Zaključak: Vijećnici su navedeno primili na znanje. Tajnica će poslati dopis nadležnim 
službama kako bi se što prije krenulo u rješavanje predmetnog problema. 
 
 
Predsjednica VMO obavijestila je prisutne o kvaru katadioptera na pješačkom prijelazu kod škole u 
Grobničkoj cesti. Sporni katadiopter već je bio predmet žalbe mještana Orehovice kad su se svjetla 
na njemu raštimala i stvarala buku kad bi automobili prešli preko njih. Tada je tajnica MO uputila 
dopis Rijeka prometu, a u odgovoru koji je od njih stigao 10. rujna navodi se da se radi o prometnoj 
opremi kojoj je istekao garantni rok te da je u tijeku prikupljanje ponuda radi odabira najpovoljnijeg 
izvođača radova. S obzirom da je to relativno mali i usko specijalizirani zahvat, vrlo je mali broj 
zainteresiranih tvrtki za izvođenje tih radova. Navode i to da će se pristupiti popravku čim sklope 
ugovor i provedu nabavu. 
 
Zaključak: Vijećnici su navedeno primili na znanje. Tajnica će ponovo poslati dopis Rijeka 
prometu sa informacijom da je u međuvremenu katadiopter u potpunosti prestao raditi. 
 
 
Član VMO, Saša Novalić, obavijestio je prisutne o kvaru na javnoj rasvjeti/reflektoru u Grobničkoj 
cesti kod škole. 
 
Zaključak: Vijećnici su navedeno primili na znanje. Tajnica će poslati dopis nadležnim 
službama kako bi se što prije krenulo u rješavanje predmetnog problema. 
 
 
 
 
 
 
 
  

Sjednica je završila u 19:00 sati. Ovaj se zapisnik sastoji od  tri (3) stranice. 
 

Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 
Hava Odobašić 

 
Predsjednica VMO Orehovica: 

Ružica Balaban 

   


